

Coronavirus Disease 2019 (COVID-19) 2019冠狀病毒病測試

Test for COVID-19 is now available
本院可提供「2019冠狀病毒病測試」

Fee 費用
\$ 2500

只適用於以下人士：

- 過去14日 **沒有離開香港**。
- **沒有**與2019冠狀病毒病確診個案病人有密切接觸。

注意事項：

- 病人須接受監察準則風險評估。
- 由 **門診部 (普通科門診或急診中心)** 主理。
- 病人於等待2019冠狀病毒病測試結果時 **可返回住所**，**毋須住院**。
- 若病人出現符合呈報準則情況，醫院須向衛生防護中心呈報相關個案，並安排病人轉送公立醫院接受進一步檢查和治療。
- 最終決定權受本院之入院政策約束。

Only applicable for:

- who **have NOT travelled out of Hong Kong** within the last 14 days
- who **have NOT been** in close contact with a confirmed case of COVID-19

Points to Note:

- Hospital will screen patients based on FT OCC criteria.
- Arranged by **Out-Patient department (General Outpatient or Urgent Care Center)**
- Patients **does not require admission to hospital** and can **return to their place of residence** while waiting for test result of COVID-19.
- All reportable cases will be reported to the CHP for further investigation and patients will be transferred to designated public hospitals for further clinical treatment and follow-up.
- The final decisions subject to hospital admission policy.

*The Hospital reserves the right to change or amend details without prior notification.

*如有任何資料調整或變更，本院毋須另行通知。

OPD 門診部 20/3/2020

